
 

P ů j d e m  s p o l u  d o  B e t l é m a …  

Školní kapela po roční nedobrovolné pauze vyjela na soustředění do hotelu 
Formule v Děčíně, během kterého se z něžných dívek staly rebelky v 
černém a ze slušných hochů zase černí rockeři.  

Na vše dohlíželi věčně mladí dospěláci- drsné duo pana ředitele a pana 
učitele Buriana. Samozřejmě se neobešli bez asistence našich učitelek paní 
Kolářové a Fibichové. Dokonce za námi zavítaly skutečné STARS- Filip a 

 

 

1

            Redakce Letňák 
Dívat se, poslouchat a lyžovat

ZŠ NA STRÁNI DĚČÍN 29.LEDEN 2024

Začátek ledna je na  naší škole vždy ve 
znamení lyžáku sedmých tříd. Letos to 
byl týden můj a mých spolužáků. Cílem 
byla Novopacká Bouda ve Špindlerově 
Mlýně. Počasí se nám oproti loňskému 
roku moc vydařilo.  Lyžovali jsme, 
běžkovali a nechyběly soutěže a zábava. 
Každý večer jsme trávili společně – 
soutěžili jsme v  týmech, tančili a měli 
promítání filmu.  

I náš tým dospěláků byl skvělý a myslím, 
že na tuhle akci budeme všichni dlouho 
vzpomínat. 

Autor článku 

Bětka Czastková

Sněhu bylo požehnaně! 
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 29. LEDEN 2024

24. ledna jsme měli další projektový den, tentokrát na téma Pravidla a zákony. Naši 
mladší spolužáci z prvního stupně se věnovali aktivitám, které se týkaly pravidel v  jejich 
kolektivu a ve společnosti. 

Šestky, sedmičky a osmičky se vydaly na exkurzi na Okresní soud v Děčíně a na Krajský 
soud v Ústí nad Labem, kde se účastnily soudního jednání. Za námi deváťáky přišel do 
školy na besedu advokát Narcis Tomášek, který nám vyprávěl o náplni práce právníka a 
různých věcech týkajících se soudu a porušování zákonů.  Beseda to byla přínosná, 
dotazů jsme měli spoustu a také jsme se toho spoustu dozvěděli. 

A odsuzuje se tímto k trestu….

Sleduj nás na Instagramu @redakce_letnak

Eliška Nováková 
Autor článku 
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Dne 16. 1. se konala školní kola Olympiády 
v angličtině a v němčině. Na angličtinu se nás 
přihlásilo hodně, důležitý byl poslech, 
konverzace s  učiteli na vybrané téma a 
napsání krátkého textu. Soutěžili jsme ve dvou 
kategoriích podle ročníků a do dalšího kola 
postupuju já a Alex Kalvas. V  němčině nás 
soutěžilo méně a postupujícími jsou Nela  
Herynková a  Anička Volavková.  

Bylo to fajn odpoledne, 
všichni účastníci zaslouží 
p o c h v a l u a n á m 
postupujícím držte palce! 

Když nás škola baví  

Jazyková olympiáda  

Velký úspěch slavili naši páťáci, kteří se účastnili akce Gymnázia Děčín Na den gymplákem! 
Mezi jednotlivými týmy z různých škol získali první místo a my jim přejeme, aby své vědomosti 
předvedli  i u přijímacích zkoušek! 

Alex Čermák 
Autor článku 
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Autorské fórum 

I tento rok proběhlo Autorské fórum – literární večer, během kterého jsme četli své 
texty. Letošní téma bylo To za nás nebylo … a my jsme se ve svých textech 
zaměř i l i na porovnávání minulost i a současnosti. Většina z  nás se 
radila s  rodiči a nakonec vznikly různé a zajímavé texty – vypravování, 
úvahy i básničky. O hudební doprovod na klavír se postaraly Bětka a Nela. 
V  publiku zasedli naši rodiče a i když jsme byli všichni trochu nervózní, 
večer se dle mého názoru podařil. 

Káťa Kučerová
Autor článku 
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